



Otto Kemmerich, Honor Swimmer, Germany, 1968



Personal Website (None known)

Otto Kemmerich swam 36 miles in 22 hours and 56 miles across the Bay of Danzig in the Baltic Sea and in 43 hours and 15 minutes from Fehmarn Island to Warnemünde in 1928. In 1928, he set a 46-hour endurance record when he completed several thousand laps of a 44-foot basin. Many of his swims were without a boat/safety crew. His last swim was at age 66 - an attempt of 200 km from Ebsjerg Denmark to Husan Germany. He died close to the end and his body was recovered several weeks later.

[Expanded Biography \(Openwaterpedia\)](#)

[Long Swims Database \(Marathon Swimmers Federation\)](#)

German Translation

Otto Kemmerich schwamm 36 Meilen in 22 Stunden und 56 Minuten in der Bucht von Danzig in der Nordsee. Im Jahre 1928, schwamm er in 43 Stunden und 15 Minuten von der Insel Fehmarn nach Warnemünde. 1928 setzte er einen 46 Stunden Ausdauer Rekord auf, als er einige tausend Bahnen in einem 44-Fuß Becken absolvierte.

Viele seiner Schwimmen wurden ohne Sicherheitsboot oder Sicherheitsmannschaft durchgeführt. Sein letztes Schwimmen führte er im Alter von 66 Jahren durch als er versuchte 200km von Ebsjerg, Dänemark nach Husum, Deutschland zu schwimmen. Er starb kurz vor dem Ziel, sein Körper wurde einige Woche später gefunden.